
 
 

 

 

z  5.  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom,                     

konaného dňa 29.10. 2014 v Obecnom dome  v Tepličke nad Váhom 

 

 

Prítomní: starosta obce, zástupca starostu obce, prednostka obecného úradu, hlavná 

kontrolórka obce, poslanci obecného zastupiteľstva, zapisovateľka a hostia (pozri prezenčná 

listina). Zasadnutie sa začalo o 16.43 hod. z dôvodu oneskoreného príchodu p. poslanca 

Tibora Mintála, ktorý sa za ospravedlnil za meškanie. 

 

 

 

Bod č. 1 – Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril a rokovanie viedol starosta obce 

Ing. Viliam Mrázik. Privítal prítomných poslancov a hostí. 

Na otvorení zasadnutia bolo prítomných 5 poslancov, z celkového počtu 9 poslancov. Mgr. 

Magdaléna Šeligová prišla neskôr, Ing. Anton Zvarík a  Mgr. Anna Ponechalová sa 

ospravedlnili. Ing. Peter Kolenčík sa  zasadnutia nezúčastnil. OZ bolo uznášaniaschopné. 

 

Starosta obce predniesol návrh programu OZ:  

             

1. Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa zápisnice  

3. Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom 

konaného dňa 13.08. 2014 

4. Návrh na zmenu rozpočtu obce na rok 2014 . 

5. Správa nezávislého audítora o overení konsolidovanej účtovnej závierky zostavenej 

k 31.12.2013 

6. Návrh rozpočtu na rok 2015, návrh Programového rozpočtu na roky 2015 až 2017 

7. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k rozpočtu obce na rok 2015 a k programovému 

rozpočtu na roky 2015 až 2017 

8. Návrh Požiarneho poriadku obce 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Uznesenie 

12. Záver 

 

 

 

Po prednesení návrhu programu prebehlo hlasovanie. Za návrh programu hlasovali všetci 

prítomní poslanci. 
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Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 

Starosta  určil za členov návrhovej komisie Ing. Annu Hudekovú a Štefana Smrekovského.                                                                                                                      

Za overovateľov  zápisnice  navrhol  Pavla Holešu a Ing. Miloša Majerčíka. Za zapisovateľku 

určil zamestnankyňu obce Eriku Olbertovú. 

K predloženému návrhu neboli pripomienky, nato prebehlo hlasovanie. Za predložený návrh 

hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

 

Bod č. 3 – Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička                 

nad Váhom konaného dňa 13.08. 2014 

 

Starosta obce bol poverený osloviť majiteľov priľahlého pozemku parc. č. 492 C KN 

o možnosti odkúpenia nehnuteľnosti a pozemku v záujme komplexného riešenia garážovania 

hasičskej techniky a prípadne aj obecnej techniky. 

Starosta uskutočnil stretnutie s p. Ing. Petrom Hricom, ktorý je s manželkou majiteľom 

predmetného pozemku. Dal vypracovať  znalecký posudok a dohoda o sume za nehnuteľnosť 

je predmetom ďalších rokovaní. 

Poverenie je v trvaní. 

 

 

Bod č. 4 – Návrh na zmenu rozpočtu obce na rok 2014 

 

Anna Mravcová, referentka ekonomického úseku, predniesla poslancom Návrh na zmenu 

rozpočtu obce na r. 2014, rozpočtové opatrenie č. 8/2014, č. 9/2014, č. 10/2014 a č. 11/2014. 

K predloženému Návrhu mal pripomienku poslanec p. Miloš Majerčík. Chcel vedieť o ktoré 

parkovisko ide. 

Starosta odpovedal, že o parkovisko pri kostole. 

Poslanec p. Pavol Holeša mal otázku k Regulácii dedinského potoka - z akých peňazí to bude 

financované? Starosta odpovedal, že z eurofondov, avšak obec bude mať 5 % spoluúčasť. 

 
Starosta dal hlasovať samostatne za zmenu rozpočtového opatrenia obce č. 8, 9, 10 a 11 na rok 

2014. 

Za predložený návrh hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

 

Bod č. 5 – Správa nezávislého audítora o overení konsolidovanej účtovnej závierky 

zostavenej k 31.12.2013 

 

Prednostka obecného úradu Ing. Beáta Kasajová predniesla prítomným Správu nezávislého 

audítora o overení konsolidovanej účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2013 a predloženej 

v júli 2014. Bol uskutočnený audit konsolidovanej účtovnej závierky účtovnej jednotky 

verejnej správy – obce, ktorú za konsolidovaný celok zostavila materská účtovná jednotka 

obec Teplička nad Váhom a ktorá obsahuje konsolidovanú súvahu k 31.12.2013, súvisiaci 

konsolidovaný výkaz ziskov a strát a poznámky konsolidovanej účtovnej závierky. 

Následne predniesla  stanovisko zostavené audítorom. 
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Bod č. 6 – Návrh rozpočtu na rok 2015, návrh Programového rozpočtu na roky 2015 

až 2017 

 

Anna Mravcová, referentka ekonomického úseku, predniesla prítomným Návrh rozpočtu na 

rok 2015 a návrh Programového rozpočtu na roky 2015 až 2017.  

 

 

Bod č. 7 - Stanovisko hlavného kontrolóra obce k  rozpočtu obce na rok 2015 

a k programovému rozpočtu na roky 2015 až 2017 

 

Hlavná kontrolórka obce p. Eva Milová predniesla poslancom Stanovisko hlavného 

kontrolóra obce k rozpočtu obce na rok 2015 a k programovému rozpočtu na roky 2015 až 

2017. 

Poslankyňa p. Anna Hudeková mala otázku, či separovaný zber pomohol k zníženiu nákladov 

za komunálny odpad. Starosta odpovedal, že po zavedení separovaného zberu bola 

zaznamenaná úspora financií. Za 1 tonu zmiešaného komunálneho odpadu zaplatí obec 65,24 

Eur bez DPH a za 1 tonu separovaného odpadu zaplatí obec 1,- Euro bez DPH. Z toho 

vyplýva, že čím viac budeme ako občania separovať, tým viac ušetríme. 

Starosta upozornil na nájdenú nepovolenú skládku pneumatík – v lese, ktorá vznikla napriek 

tomu, že obec zabezpečuje cez rok vývoz odpadu tohto typu. 

 

O 17:21 hod – prišla poslankyňa p. Mgr. Magdaléna Šeligová 

 

Poslanec p. Štefan Smrekovský sa pýtal, či je v nákladoch započítaná aj položka za likvidáciu 

čiernych skládok.  

Starosta odpovedal, že je a pripomenul, že obec ušetrí i na likvidácii tráv, ktorých obec 

vyprodukuje veľké množstvo. Predtým obec platila sumu 5,- Eur za tonu, teraz neplatí vôbec, 

nakoľko sa podarilo začať pokosenú trávu voziť na farmu, kde dochádza k jej ďalšiemu 

využitiu. 

Poslanec p. Pavol Holeša položil otázku, či položka Oprava strechy Športklubu zahŕňa i jej 

zateplenie, čo mu starosta potvrdil, avšak upozornil, že táto otázka sa netýka Návrhu rozpočtu 

na r. 2015 ale Návrhu na zmenu rozpočtu na r. 2014. 

Starosta dal hlasovať za Návrh rozpočtu na rok 2015. Za predložený návrh hlasovali všetci 

prítomní poslanci. 

Starosta dal hlasovať za  Návrh Programového rozpočtu na roky 2015 až 2017. Za predložený 

návrh hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

 

Bod č. 8 -  Návrh Požiarneho poriadku obce 

 

Prednostka obecného úradu Ing. Beáta Kasajová predniesla prítomným návrh Požiarneho 

poriadku obce. 

Požiarny poriadok obce bol vypracovaný na základe zákona č. 314/2001 o ochrane pred 

požiarmi, v znení neskorších predpisov, v nadväznosti na § 36, písm. a a § 37, ods. 1 vyhlášky 

Ministerstva vnútra č. 121/2002 o požiarnej prevencii v znení neskorších predpisov. 

Účelom Požiarneho poriadku obce je stanoviť povinnosti právnickým osobám, fyzickým 

osobám a orgánom obce.  

Ďalej sa v Požiarnom poriadku hovorí o povinnosti obce na úseku ochrany pred požiarmi,        

účelu preventívnych protipožiarnych kontrol a ich dodržiavania, akú úlohu má v tomto 

procese plniť OZ, starosta obce, obecný úrad a tiež Dobrovoľný hasičský zbor, o vytvorení 
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kontrolných skupín, miesto ohlasovne požiarov, úloha protipožiarnej hliadky, kto môže byť 

jej členom a čo je jej povinnosťou. 

Tento Požiarny poriadok obce bol  zaslaný každému poslancovi na pripomienkovanie, taktiež 

bol zaslaný Dobrovoľnému hasičskému zboru  a  vyvesený 15 dní na úradnej tabuli obce. 

Predseda DHZ - p. Štefan Tkáčik mal  pripomienky, ktoré boli do Návrhu zapracované. 

 
Starosta dal hlasovať za Požiarny poriadok obce. Za predložený návrh hlasovali všetci prítomní 

poslanci. 

 

 

Bod č. 9 – Rôzne 

 

Projekt „Lávka pre peších a cyklistov“ bol prevedený na Vodohospodársku výstavbu 

Bratislava, š.p.. Starosta  navrhol odpis nákladov dlhodového hmotného majetku v sume:  

časť projektovej dokumentácie 3.000,- Eur, geodetické a kartografické práce 249,- Eur 

a inžiniersko-geologický  prieskum 1.180,- Eur, spolu 4.429,- Eur. 

 

Kanalizačný zberač Straník – starosta rokoval o pohľadávke vo výške 97 497,70 Eur voči 

ŽSK. Vzájomne sa dohodli a pohľadávka sa stala nevymožiteľná, preto starosta navrhol jej 

odpis. Súdny znalec ocenil pohľadávku na 41 415,- Eur, ale obec má faktúru na sumu 

97 497,70 Eur. Táto  je už účtovne odpísaná, avšak je potrebné tento odpis schváliť OZ. 

 

Preplatenie nevyčerpanej dovolenky - zamestnankyňa obecného úradu p. Elena Poljaková 

upozornila, že nakoľko končí volebné obdobie starostu, je potrebné schváliť OZ preplatenie 

nevyčerpanej dovolenky starostu, avšak len za predpokladu, že nebude zvolený na 

nasledujúce volebné obdobie. Tento návrh je v súlade s § 2 ods. 2, zákona č. 253/1994 Z.z.. 

 

Vyplatenie odmien – starosta navrhol vyplatenie odmien zástupcovi starostu obce, hlavnej 

kontrolórke obce a poslancom obecného zastupiteľstva v rovnakej výške ako v minulom roku 

s výnimkou poslanca Petra Kolenčíka, ktorý sa v r. 2014 zúčastnil len na jednom OZ. 

 

Prísediaca okresného súdu – Starosta predniesol žiadosť Okresného súd Žilina v zmysle 

zákona č. 385/2000 o sudcoch a prísediacich o vymenovanie prísediaceho okresného súdu pri 

zasadaní v trestných senátoch. Takýchto kandidátov musí zvoliť OZ. Obcou bola oslovená p. 

Soňa Miháliková, bytom Teplička nad Váhom, ktorá je ochotná v prípade schválenia OZ túto 

funkciu prijať. 

 

Žiadosť o odkúpenie časti pozemku č. 490/1 – poslanec p. Štefan Smrekovský predniesol 

stanovisko dodávateľa projektovej dokumentácie A.R.K. ateliér, s.r.o., ktorá neodporúča 

predaj časti spomínaného pozemku, nakoľko by to skomplikovalo parkovanie v zamýšľanom 

projekte novej hasičskej zbrojnice. 

 

Parkovisko pri kostole – starosta predniesol zámer odkúpiť pozemok v celkovej výmere 743 

m2 – parcela č. 226 KN-C o výmere 123 m2, parcela č. 227/6 o výmere 95 m2, parcela 

č.227/7 o výmere 56 m2, parcela č. 227/8 o výmere 458 m2, parcela č. 227/11 o výmere 11m2 

– na liste vlastníctva č. 589, v obci Teplička nad Váhom, k.ú. Teplička nad Váhom, za účelom 

rozšírenia parkovacích plôch v celkovej sume 40 560,- Eur. 

 

Komunálne voľby – prednostka obecného úradu oboznámila prítomných o volebnej 

kampani, umiestňovaní plagátov a iných nosičov informácií na verejných priestranstvách 
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počas kampane, t.j. autobusových zastávkach a o termínoch zasadnutí osôb zúčastnených na 

organizovaní komunálnych volieb: 

25.09.2014 – zasadnutie miestnej volebnej komisie 

30.10.2014 – zasadnutie okrskovej volebnej komisie 

05.11.2014 – školenie pre zapisovateľov a predsedu volebnej komisie 

V súvislosti s komunálnymi voľbami starosta predniesol návrh na bezodplatné využitie 

priestorov vo vlastníctve obce – Športklub a Obecný dom na prezentáciu všetkých kandidátov 

na starostu obce a poslancov OZ, tak ako to bolo i v minulosti počas predvolebnej kampane. 

 

Text kroniky za r. 2012 a 2013 – starosta vyzval sl. Zuzanu Mrázikovú - kronikárku o slovo. 

Tá sa poďakovala zástupcom obce, spolkom i organizáciám, ktoré v obci pôsobia 

a v neposlednom rade  i občanom za ústretovosť pri získavaní faktov z histórie obce. 

Prednostka obecného úradu predniesla stanovisko predsedkyne  Komisie pre kultúru 

a spoločenské organizácie Mgr. Anny Ponechalovej, ktorá odporúča schváliť text kroniky 

obce za r. 2012 a 2013. 

 

Výsledky kontroly – hlavná kontrolórka obce P. Eva Milová oboznámila poslancov , že 

z plánu práce kontrolóra na 2. polrok vyplynuli 2 úlohy.  

Prvá sa týkala inventarizácie hmotného a nehmotného majetku a druhá kontroly vo finančnej 

a mzdovej učtárni. Vo finančnej  učtárni chýbala pri zmluvách predbežná fin. kontrola a 

v mzdovej učtárni taktiež chýbala predbežná finančná kontrola  pri niektorých dokladoch 

súvisiacich so spracovaním miezd.  

Prednostka sa vyjadrila, že bezodkladne bola uskutočnená náprava. 

 

Svätomartinský jarmok – starosta informoval, že dňa  15.11.2014, v čase od 10,00 hod.-

17,00 hod. sa bude na Námestí sv. Floriána konať Svätomartinský jarmok, ktorý sa viaže 

k tradícii zasvätenia nášho kostola svätému Martinovi a bol naplánovaný v kalendári 

kultúrnych podujatí ešte v r. 2013. 

 

Zápisky z juhovýchodnej Ázie – starosta oznámil, že 14.11.2014 o 17,00 hod v priestoroch 

obecného domu sa uskutoční zaujímavá beseda s Petrom Rúfusom o ceste po juhovýchodnej 

Ázii.  

Vyjadril  poďakovanie Simone Ambrózovej za akciu Strašidelná knižnica, ktorá sa uskutoční 

30.10.2014 o 16,00 hod. a Radke Mintálovej, ktorá jej s organizáciou pomáha. 

 

 

Bod č. 10 – Diskusia  

 

Starosta Ing. Viliam Mrázik – upozornil na znečistenie ulice Železničná, ktorá je spôsobená 

prácami na kanalizácii a vodovode na ul. Cyrila Talapku a prosil občanov, bývajúcich v tejto 

lokalite o trpezlivosť. 

Informoval o havarijnom stave strechy Športklubu, ktorú je nutné bezodkladne riešiť . 

V krátkom čase bude prebiehať oprava s hydroizoláciou a tepelnou izoláciou.  

Spomenul aj cyklochodník, vedúci pozdĺž železničnej trate, avšak ten ešte nie je 

skolaudovaný. 

V termíne do 31.03.2015 by mala byť uskutočnená i stavba „Lávka pre peších a cyklistov“, za 

predpokladu priaznivého počasia.  

Ďalšou prioritou je výstavba školskej jedálne pre obe základné školy.  
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p. riaditeľka ZŠ s MŠ - Mgr. Štefánie Marfiaková – poďakovala za spoluprácu a vyjadrila 

veľkú potrebu jedálne pre základné školy, nakoľko v ZŠ je 176 detí a v MŠ je 136 detí. Ide 

o to, aby deti obedovali v dôstojných podmienkach.  

Z tohto dôvodu žiada i o navýšenie rozpočtu – boli zakúpené nové prístroje v školskej jedálni, 

ktoré budú iste využité i v novej jedálni. 

Starosta upozornil, že do konca februára 2015 bude zmena VZN č. 1/2013 o určení výšky 

finančných prostriedkov a dotácie na mzdy a prevádzku na žiaka a dieťa materskej školy a 

školských zariadení so sídlom na území obce Teplička nad Váhom. 

P. Mgr. Štefánie Marfiaková ešte upozornila, že zamestnankyni p. Anne Majerčíkovej  musia 

podľa zákona vyplatiť odstupné a odchodné – čo by malo byť tiež súčasťou rozpočtu. 

Starosta oznámil, že v r. 2015 by sa mala začať výstavba Jedálne s kuchyňou a výstavba 

Hasičskej zbrojnice. 

P. Mgr. Štefánie Marfiaková mala pripomienku, či by nebolo možné zriadenie ZUŠ 

a jazykovej školy na území obce, nakoľko mnoho žiakov takéto zariadenia navštevujú v meste 

a rodičia majú často problém stihnúť sa presunúť do Žiliny a žiadajú o skrátenie vyučovania 

pre dané dieťa, čo však zo strany ZŠ nie je možné, nakoľko ide o základné vzdelanie.  

Starosta spomenul možnosť využitia „Inšpektorovho domu“. Taktiež pripomenul, že 

prebiehajú rokovania so Slovenskou poštou ohľadom využitia voľných priestorov pošty na 

voľnočasové aktivity. 

Ďalej požiadala o značku Zákaz vjazdu do areálu školy a informačné tabule. Starosta prisľúbil 

novú dopravnú značku. 

 

p. Mgr. Anna Bolčeková – poďakovala za spoluprácu s CVČ, ktoré  má 463 členov vo veku 

 5 - 30 rokov a 34 záujmových krúžkov. Organizuje i príležitostné činnosti (Pawlowice, 

Krzyzowice, stretnutia v Zwardoni, Rači) i prázdninové činnosti. Z tohto dôvodu žiada 

o navýšenie rozpočtu na dohody pre vedúcich krúžkov. 

Pripomenula i spoluprácu s elokovaným pracoviskom v ZŠ s MŠ, Materským centrom 

Rybička a Hasičskou zbrojnicou, ktorú by bolo potrebné písomne podložiť. 

Pýtala sa aj na možnosť vybudovať chodník na ulici Žofie Bosniakovej. Starosta povedal, že 

touto problematikou sa zaoberali i na minulom OZ a že sa pracuje na návrhoch, nakoľko je 

potrebné túto lokalitu okolo škôl riešiť komplexne. 

 

Poslanec p. Pavol Holeša – poďakoval sa členom Komisie sociálnych vecí, rodiny 

a zdravotníctva za spoluprácu v tomto volebnom období. Počas 4 rokov riešili 14 podnetov. 

Znovu obnovili pekný zvyk – Privítanie detí do života, kde za toto obdobie privítali cca 200 

detí. Taktiež spomenul finančnú podporu p. Zajacovej, pri operácii jej syna Petra. Komisia 

absolvovala i viacero návštev v teréne, napr. u  p. Ďugela. 

 

Poslanec p. Ing. Miloš Majerčík – poďakoval sa členom Komisie pre dopravu a informatiku 

a z podnetov, ktoré riešili spomenul úpravu dopravného značenia. 

 

Poslanec p. Ing. Tibor Mintál -  predniesol požiadavku na opravu 3 výtlkov na križovatke 

z ulice Fatranská do ulíc Donátová, Ľ. Štúra a Záhradkárska. Starosta sa vyjadril, že ich dal 

zamerať a budú sa opravovať. 

 

P. Roman Nesteš – ešte v roku 2012 podal žiadosť na retardér na ulicu Na Španici. Povedal, 

že tam prejde 150 áut denne a je potrebné zokruhovať túto ulicu. Starosta dodal, že osobne 

informoval p. Nesteša o situácií a vysvetlil mu, že momentálne sa spracováva projektová 

dokumentácia 
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P. Antónia Dikošová – poďakovala za dopravné zrkadlo na Záhradkárskej ulici a pýtala sa, či 

sa niečo plánuje robiť s rozhlasom, nakoľko je na mnohých miestach veľmi zle zrozumiteľné 

vysielanie. 

Starosta povedal, že sa bude treba vrátiť od bezdrôtového systému k drôtovému, nakoľko po 

4-5 rokoch začína pôsobením mrazu a vysokých teplôt dochádzať k ničeniu batérií, ktoré sa 

dobíjajú z verejného osvetlenia. Taktiež spomenul i systém Florián, vďaka ktorému by bolo 

možné oznamy nahrať dopredu a zvukový záznam potom pustiť v čase podľa potreby.  S tým 

súvisí i prípadná možnosť zasielania oznamov ako SMS a e-mail. 

 

 

Bod č. 11 – Uznesenie   

U Z N E S E N I E  č. 5/2014 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom  zo dňa 29.10.2014 

Obecné zastupiteľstvo sa na svojom zasadnutí riadilo nasledovným programom: 

 

1. Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa zápisnice  

3. Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom 

konaného dňa 13.08. 2014 

4. Návrh na zmenu rozpočtu obce na rok 2014  

5. Správa nezávislého audítora o overení konsolidovanej účtovnej závierky zostavenej 

k 31.12.2013 

6. Návrh rozpočtu na rok 2015, návrh Programového rozpočtu na roky 2015 až 2017 

7. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k rozpočtu obce na rok 2015 a k programovému 

rozpočtu na roky 2015 až 2017 

8. Návrh Požiarneho poriadku obce 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Uznesenie 

12. Záver 

 

Obecné zastupiteľstvo v Tepličke nad Váhom 

 

A .  Berie na vedomie     

 

5/95 – prítomnosť 5 poslancov z celkového počtu 9 poslancov a konštatovanie, že OZ je 

uznášaniaschopné  

5/96 –  zvýšenie rozpočtových príjmov 235 015,81 Eur a zvýšenie rozpočtových výdavkov vo 

výške 235 015,81 Eur 

5/97 – správu nezávislého audítora o overení konsolidovanej účtovnej závierky zostavenej 

k 31.12.2013 

5/98 – stanovisko hlavného kontrolóra obce k rozpočtu obce na rok 2015 a k programovému 

rozpočtu na roky 2015 až 2017 
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5/99 – informáciu o žiadosti Okresného súdu Žilina o zabezpečení volieb prísediacich 

Okresného súdu Žilina v zmysle zákona č. 385/2000 Z.z. o sudcoch a prísediacich v platnom 

znení 

5/60 stanovisko architekta o odkúpenie časti parcely 490/1 súkromnou osobou  

5/61 informáciu o výsledkoch kontroly vykonanej na pracoviskách obecného úradu 

5/62 informáciu o konaní Svätomartinského jarmoku dňa 15.11.2014 

5/63 informáciu o besede so spisovateľom Petrom Rúfusom 

5/64 informáciu o akcii Strašidelná knižnica 

 

 

 

B .  Schvaľuje 

 
5/54 – program OZ.  

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   5: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský,   Ing. Tibor Mintál, Ing. 

Miloš Majerčík, Pavol Holeša          

proti      0                   

zdržal sa hlasovania      0 

 

5/55 – návrhovú komisiu v zložení:  Ing. Anna Hudeková a Štefan Smrekovský. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za  5: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský,  Ing. Tibor Mintál, Ing. 

Miloš Majerčík, Pavol Holeša          

proti      0                   

zdržal sa hlasovania      0 

 

5/56 – overovateľov zápisnice v zložení: Pavol Holeša, Ing. Miloš Majerčík. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za  5: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Ing. Tibor Mintál, Ing Pavol 

Majerčík, Pavol Holeša                       

proti       0        

zdržal sa hlasovania    0 

 

5/57 – zapisovateľku Eriku Olbertovú. 

Hlasovanie:  
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Počet hlasov:   za  5: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský,   Ing. Tibor Mintál, Ing. 

Miloš Majerčík, Pavol Holeša                     

proti      0                                 

zdržal sa hlasovania     0     

 

 

5/58 – rozpočtové opatrenie č. 8/2014 - zvýšenie rozpočtových príjmov vo výške 14 294,98 

Eur a zvýšenie rozpočtových výdavkov vo výške 14 294,98 Eur. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   5: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Ing. Tibor Mintál, Ing. 

Miloš Majerčík, Pavol Holeša          

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 
 

 

5/58 – rozpočtové opatrenie č. 9/2014 – presun rozpočtových prostriedkov v rámci 

schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a výdavky a čerpanie RF podľa 

rozpisu. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za  5: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš 

Majerčík, Pavol Holeša          

proti    0         

zdržal sa hlasovania: 0     
 

 

5/59 – rozpočtové opatrenie č. 10/2014 – Centrum voľného času – úprava rozpočtu na rok 

2014. 

 

Hlasovanie:   

Počet hlasov:   za  5: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša                       

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

5/59 – rozpočtové opatrenie č. 11/2014 – úprava rozpočtu Základnej školy s materskou 

školou. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   5: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Ing. Tibor Mintál, Ing. 

Miloš Majerčík, Pavol Holeša            
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proti   0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

5/60 – návrh rozpočtu na rok 2015. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša          

proti   0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

5/61 –  návrh Programového rozpočtu na roky 2015 až 2017. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša          

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

5/62 – Návrh Požiarneho poriadku obce. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša          

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

5/63 –  odpis nákladov pri trvalom zastavení prác súvisiacich s obstaraním dlhodobého 

hmotného majetku Lávka pre cyklistov a peších v celkovej výške 4 429,00 EUR. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša                                                      

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0  

 

 

5/64 – odpis pohľadávky v celkovej výške 97 497,70 EUR. 
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Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša                   

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

5/65 – preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostovi obce za rok 2014 len v prípade, že 

nebude zvolený za starostu obce pre budúce obdobie. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša                   

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

5/66 – odmeny zástupcovi starostu, hlavnému kontrolórovi obce a poslancom obecného 

zastupiteľstva, okrem poslanca, ktorý sa v roku 2014 na OZ zúčastnil len 1 krát. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša                   

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

5/67 – voľbu pani Soni Mihálikovej, bytom Teplička nad Váhom, na výkon funkcie prísediacej 

pri zasadaní v trestných senátoch. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša                   

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

5/68 – neschvaľuje odkúpenie časti pozemku č. 490/1 súkromnou osobou, manželmi 

Hreusíkovcami 

 

Hlasovanie:  
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Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša                   

proti     0  

zdržal sa hlasovania     0 

 

5/69 – návrh na odkúpenie pozemku – celková výmera 743 m3 – parcela č. 226 KN-C 

o výmere 123 m2, parcela č. 227/6 o výmere 95 m2, parcela č.227/7 o výmere 56 m2, parcela 

č. 227/8 o výmere 458 m2, parcela č. 227/11 o výmere 11m2 – na liste vlastníctva č. 589, 

v obci Teplička nad Váhom, k.ú. Teplička nad Váhom, za účelom rozšírenia parkovacích 

plôch v celkovej sume 40 560,- Eur. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Pavol Majerčík, Pavol Holeša                   

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

5/70 – bezplatné použitie priestorov vo vlastníctve obce kandidátom na starostu a na 

poslancov do obecného zastupiteľstva  počas volebnej kampane.  

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša                   

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

5/71 – návrh textu a jeho prepísanie do obecnej kroniky. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša                   

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

Bod č. 12 – Záver 

 

Starosta obce poďakoval všetkým - poslancom, členom komisií, spolkom a organizáciám, 

ktoré sú v obci i zamestnancom obecného úradu za ich prácu pre prospech obce a hosťom za 

účasť.  

Poslancom a prednostke odovzdal pamätné plakety a ďakovné listy, ktoré dostali i všetci 

prítomný členovia komisií. Zastupiteľstvo sa ukončilo o 19:02 hod.  
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V Tepličke nad Váhom, dňa  29.10.2014.  

 

Zapísala:      Erika Olbertová                      .................................................... 

                                                             

 

                                                                                       

Záznam overili: Pavol Holeša                                                ..................................................... 

                            

                           Ing. Miloš Majerčík                                    ..................................................... 

                                                                                                                       

    

     Ing. Beáta Kasajová, prednostka obecného úradu  ..................................                                                 

 

 

 

               .................................................... 

                                    Ing. Viliam Mrázik 

                                   starosta obce 

 


